
 Stjernen Tennis 

Bestyrelsesmøde.  

 

Mødet foregik d. 12. februar på Café Mauritz fra kl. 18:00 – 21:00. 

Deltagere: Bestyrelsen (Anton, Allan og Lars) 

 

Mødereferat: 

1. Baneklargøring – HP Tennis? 

- Barnepleje, indkøb af grus, andet? 

Lars har kontaktet HP Tennis. Får senere at vide om HP kan lave banerne. Deres egne ansatte laver kun 

baner på Sjælland i år. De har dog kontakter til banefolk på Fyn som måske vil stå for det. 

Alternativ kunne være Sport Trading, (Allan) 

Der skal købes en extra palle grus til lager. (Anton) 

Tilskud til grus. Allan kontakter kommunen som han har kommunikeret med før. (Allan) 

Faste dage til vedligehold af banerne. Mindst 2 gange og måske flere vil der arrangeret vedligeholdse af 

banerne: (Anton)  

 

2. Træningshold + trænere 

 - Antal hold, træningsdage + tider? 

Johnny har meldt han er klar til at træne igen. Han tager begynder og lidt øvet hold. 

Emil har nævnt han gerne vil forsætte med træning af børnehold. 

Er der behov for flere træningstimer? (Anton) 

Anton kontakter trænerne fra sidste år og aftaler tider. Vil gerne at Johnny tager et ekstra begynderhold, 

men skal aftale nærmere med Johnny. 

Skal afklare træningshold med Ole og Peter Butho samt om de kan / vil tage et hold mere. 

 

3. Status på økonomien (v. Allan) 

- Årsresultat 2023 + forventninger til 2024 

Godt resultat. Overskud på 23.000kr. Overskuddet kommer især pga. dart klubben og Wanasport, men 

medlemstilgange har også gjort at overskud lander på et godt resultat. 

Næste år forventer vi overskud, men ikke så stort som i 2023. Men det ser fornuftig ud. 

 

4. Webshop 

- Klubtøj 

Medlemmerne tilbydes klubtøj. Prisen er fordelagtig. 

Der kommer en prøve dag i klubben. Dette meldes ud når vi nærmere os. (Anton) 

Trænerne og bestyrelsen vil få tilbudt klubtøj 



 Stjernen Tennis 

 

5. Bolde 

- Træning + Turnering (Head) 

Der blev købt mange bolde sidste år. Udgifter i år bliver ikke så store da boldmaskinen ikke skal have flere. 

Køber alle bolde i starten af sæsonen som bør række sæsonen ud. (80 rør, head pro) 

Det bliver Head pro som der er gode erfaringer med. 

 

6. Holdturnering 

- Fynsserien, Serie 1 (evt. et mere?), holdledere, tilmelding 

Vi påtænker at stille en række op i hver serie. 

1. Fynsserie (1 hold) 

2. 1 hold i serie 1 

3. 1 hold i serie 2 (motionister) 

Der skal findes Holdledere til alle holdene. Dette meldes ud senere. 

 

7. Arrangementer 

- Evt. Tennissportens Dag d. 27/4 + præsentation af klubtøj 

Der afholdes ikke tennissportens dag. Har erfaring det ikke giver det store. 

Klubtøjsarrangement vil blive holdt i klubhuset, en gang i foråret når tøjet er klar. 

Arrangementer, man må gerne købe ind til forplejning for 500,-kr ved hvert arrangement. 

Fast-Four Tennis turnering, anbefales igen. Godt arrangement. 

Sommerskole-tennis? Johnny eller Emil spørges om de kan stå for det. 

 

8. Eventuelt 

- Kørepenge, evaluering af klubfest. 

Diskussion om priser på kørselsudgifter. Prisen hæves til 2 kr/km. Det gives kun til holdturnering under FTU. 

Fonde, det er ikke blevet til noget endnu. Er ret besværligt. Hvem vil søge om det og følg det til dørs hvis der 

skal søges om dette? 

Drift-udgifter i forbindelse med fest. Der vil blive evalueret på mad udgifter til klubfesten. Prisen var høj. 

Kontingent, kontingent er uændret. 

Der er kommet et bud på vandingsanlæg. Beløb er tæt på 100.000kr! Er ikke en stor prioritet. 

Allan nævnte lys på banerne, men det kan undersøges. Andre klubber der har det, er det et større beløb. 

Der er medlemmer der har spurgt til træning allerede, kan starte i april, men det er ikke en mulighed. 


